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B-CHERP Signature Form

1. Project Title  (The title of the work as it appears on the application) 


_________________________________________________
2. Declaration of Principal Investigator 

	(YES   (NO
	I have read and agree to comply with the conditions governing the B-CHERP grant program.



	(YES   (NO
	I certify that the statements herein are true, complete, and accurate to the best of my knowledge.



	(YES   (NO
	I consent to the sharing of personal and scientific information from this submission with the members of the B-CHERP peer-review panel

	(YES   (NO
	Grantee shall indemnify AHCDC and BAXALTA and their directors, officers and employees for any and all damages, costs, expenses and other liabilities, including reasonable attorney's fees, incurred in connection with any third-party claim, action or proceeding arising or resulting from Grantee's receipt and use of the grant, and any act or omission, negligence or misconduct of GRANTEE or any of its employees, agents or representatives involved in any research resulting therefrom.




3. Principal Investigator Signature  

This signature page is to be completed and mailed with any additional documentation not submitted electronically.  The signed paper copy must be mailed within 10 days from the submission deadline of the online application to: 

Attention: Annie Kaplan
AHCDC
70 Bond Street, Basement
Toronto, ON   M5B 1X3

Phone: (416) 864-5042

Fax: (416) 864-5251


__________________________________ 

Name of Principal Investigator 

__________________________________ 
_________________________________

Signature of  Principal Investigator 

Date

THE BAXALTA CANADIAN HEMOPHILIA EPIDEMIOLOGICAL RESEARCH PROGRAM

	ETHICAL ACCEPTABILITY OF RESEARCH INVOLVING HUMAN SUBJECTS:

REPORT OF RESEARCH ETHICS BOARD
	CONFORMITÉ À L’ÉTHIQUE EN MATIÈRE DE RECHERCHE SUR DES HUMAINS :

RAPPORT DU COMITÉ D’ÉTHIQUE POUR LA RECHERCHE

	Required for all applications proposing research involving human subjects.

Funds from the Canadian Hemophilia Society may not be used for research involving human subjects unless the research proposed has been found acceptable by a Research Ethics Board appointed and operating in accord with the CIHR Guidelines on Research involving Human Subjects (1987) and/or the CIHR Guidelines for Research on Somatic Cell Gene Therapy in Humans (1990).

The completed form must be received by CHS no later than sixty [60] days after the deadline date for the receipt of the application. If the form is nor provided within this period, the application will not be considered.
	Obligatoire pour toutes les demandes concernant des recherches sur des humains.

Les fonds que la Société canadienne de l’hémophilie a accordés ne pourront servir à des recherches sur des humains à moins que le Comité d’éthique pour la recherche établi et dirigé conformément aux Lignes directrices du IRSC concernant la recherche sur des sujets humains (1987) n’ait convenu que la recherche proposée répond aux normes d’éthique et/ou aux lignes directrices du IRSC concernant la recherche sur la thérapie génique somatique chez les humains (1990).
Le formulaire dûment rempli doit être reçu par la SCH au plus tard soixante [60] jours après la date limite de réception de la demande. Si le formulaire n’est pas fourni au bout de ce délai, la candidature ne sera pas étudiée.


	STATEMENT FROM THE INSTITUTION* IN WHICH THE RESEARCH WILL BE PERFORMED
	DÉCLARATION DE L’INSTITUTION* OÙ SE DÉROULERA LA RECHERCHE

	The research Ethics Board established by:

     
(Institution* in which the research will be performed)
	Le Comité d’éthique pour la recherche établi par :

     
(Institution* où se déroulera la recherche)

	has examined the application for research funds entitled (use the same title as on the application submitted to CHS):
     
	a étudié la demande de financement de la recherche intitulée (utiliser le même titre que celui indiqué sur la demande présentée à la SCH) :
     

	submitted by:
	soumise par :

	     
(Name of applicant as appearing on the application submitted to CHS)
	     
(Nom du candidat tel qu’il apparaît sur la demande soumise à la SCH)

	and found the proposed research involving human subjects to be ethically acceptable.
	et a convenu que la recherche proposée sur des humains est conforme à l’éthique.

	Name of institution’s representative for research involving human subjects

     
	Nom du délégué de l’institution* en matière de recherche sur des humains

     

	Representative signature/du délégué
	
	

	Date
	     


	Applicant signature/du candidat
	
	

	Date
	     


	*
Institution includes universities, hospitals, or research institutes.
	*
Par institution, on entend les universités, les hôpitaux ou les instituts de recherche


THE BAXALTA CANADIAN HEMOPHILIA EPIDEMIOLOGICAL RESEARCH PROGRAM

	ETHICAL ACCEPTABILITY OF ANIMAL RESEARCH:

REPORT OF THE ANIMAL CARE COMMITTEE
	CONFORMITÉ À L’ÉTHIQUE EN MATIÈRE DE RECHERCHE SUR DES ANIMAUX :

RAPPORT DU COMITÉ DE PROTECTION DES ANIMAUX

	Required for all applications proposing research involving animals.

Funds from the Canadian Hemophilia Society may not be used for research involving animals unless the research proposed has been found acceptable by an Animal Care Committee appointed and operating in accord with the Guide to Care and Use of Experimental Animals of the Canadian Council on Animal Care (CCAC) (Vol. 1 [1980], Vol. 2 [1984]).

The completed form must be received by CHS no later than sixty [60] days after the deadline date for the receipt of the application. If the form is nor provided within this period, the application will not be considered.
	Obligatoire pour toutes les demandes concernant des recherches sur des animaux.

Les fonds que la Société canadienne de l’hémophilie a accordés ne pourront servir à des recherches sur des animaux à moins que le Comité de protection des animaux établi et dirigé conformément au Manuel sur le soin et l’utilisation des animaux d’expérimentation (Vol. 1 [1980], Vol. 2 [1984]) du Conseil canadien de protection des animaux (CCPA) n’ait convenu que la recherche proposée répond aux normes établies par le CCPA.
Le formulaire dûment rempli doit être reçu par la SCH au plus tard soixante [60] jours après la date limite de réception de la demande. Si le formulaire n’est pas fourni au bout de ce délai, la candidature ne sera pas étudiée.


	STATEMENT FROM THE INSTITUTION* IN WHICH THE RESEARCH WILL BE PERFORMED
	DÉCLARATION DE L’INSTITUTION* OÙ SE DÉROULERA LA RECHERCHE

	The Animal Care Committee established by:

     
(Institution* in which the research will be performed)
	Le Comité de protection des animaux établi par :

     
(Institution* où se déroulera la recherche)

	has examined the protocol for research funds entitled (use the same title as on the application submitted to CHS):
     
	a étudié le protocole de la recherche intitulée (utiliser le même titre que celui indiqué sur la demande présentée à la SCH) :
     

	submitted by:
	soumise par :

	     
(Name of applicant as appearing on the application submitted to CHS)
	     
(Nom du candidat tel qu’il apparaît sur la demande soumise à la SCH)

	and found the proposed protocol involving animals to meet the standards of the CCAC, and that the facilities in which the animals will be housed and used comply with the CCAC requirements.
	et a convenu que la recherche proposée sur des animaux répond aux normes établies par le CCPA, et que les installations qui abriteront les animaux qui serviront à l’expérimentation sont conformes aux exigences du CCPA.

	Name of institution’s representative for research involving animals
     

	Nom du délégué de l’institution* en matière de recherche sur des animaux
     

	Representative signature/du délégué
	
	

	Date
	     


	Applicant signature/du candidat
	
	

	Date
	     


	*
Institution includes universities, hospitals, or research institutes.
	*
Par institution, on entend les universités, les hôpitaux ou les instituts de recherche


THE BAXALTA CANADIAN HEMOPHILIA EPIDEMIOLOGICAL RESEARCH PROGRAM
	BIOHAZARDS CONTAINMENT CERTIFICATION:
REPORT OF THE BIOHAZARDS COMMITTEE
	ATTESTATION DE CONFINEMENT DES RISQUES BIOLOGIQUES :
RAPPORT DU COMITÉ D’ÉTHIQUE SUR LES BIORISQUES

	Required for all applications proposing research involving biohazards.

Funds from the Canadian Hemophilia Society may not be used for research involving recombinant DNA molecules or animal viruses and cells unless the proposed research has been found acceptable by a Biohazards Committee appointed and operating in accord with the Health Canada and CIHR Laboratory Biosafety Guidelines (1990) and the research involving biohazards will be carried out under the required level of containment facilities.
The completed form must be received by CHS no later than sixty [60] days after the deadline date for the receipt of the application. If the form is nor provided within this period, the application will not be considered.
	Obligatoire pour toutes les demandes concernant des recherches avec des risques biologiques.

Les fonds que la Société canadienne de l’hémophilie a accordés ne pourront servir à des recherches impliquant la manipulation de molécules d’ADN produites par recombinaison ou des cellules et virus d’animaux à moins qu’un comité sur les biorisques établi et dirigé conformément aux Lignes directrices (1990) de Santé Canada et du IRSC en matière de biosécurité en laboratoire n’ait convenu que la recherche proposée répond à ces normes et que la recherche comportant des risques biologiques respectera le niveau requis de confinement physique.
Le formulaire dûment rempli doit être reçu par la SCH au plus tard soixante [60] jours après la date limite de réception de la demande. Si le formulaire n’est pas fourni au bout de ce délai, la candidature ne sera pas étudiée.


	STATEMENT FROM THE INSTITUTION* IN WHICH THE RESEARCH WILL BE PERFORMED
	DÉCLARATION DE L’INSTITUTION* OÙ SE DÉROULERA LA RECHERCHE

	The Biohazards Committee established by:

     
(Institution* in which the research will be performed)
	Le Comité de risques biologiques établi par :

     
(Institution* où se déroulera la recherche)

	has examined the application for research funds entitled (use the same title as on the application submitted to CHS):
     
	a étudié la demande de financement de la recherche intitulée (utiliser le même titre que celui indiqué sur la demande présentée à la SCH) :
     

	submitted by:
	soumise par :

	     
(Name of applicant as appearing on the application submitted to CHS)
	     
(Nom du candidat tel qu’il apparaît sur la demande soumise à la SCH)

	and certifies that the proposed research will be carried out under containment conditions meeting level       in accord with the CIHR Guidelines.
	et a convenu que la recherche proposée respectera le niveau de confinement       conformément aux directives du IRSC.

	Name of institution’s representative for research involving biohazards
     
	Nom du délégué de l’institution* en matière de recherche sur des humains

     

	Representative signature/du délégué
	
	

	Date
	     


	Applicant signature/du candidat
	
	

	Date
	     

	
*Institution includes universities, hospitals, or research institutes.
	*
Par institution, on entend les universités, les hôpitaux ou les instituts de recherche


